
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-03-06, § 2 

 
 Tid: 6 mars 2007 kl 16.30 – 17.10 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 14 mars 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund   Mirja Räihä Järvinen 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande 
Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande 
Tord Bergstedt (m) 
Anders Broberg (kd) 
Annika Davidsson (m) 
Berthold Gustavsson (m) 
Anna Johansson (m) 
Jimmy Lindgren (s) 
Mats Lindqvist (mp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Jan Valeskog (s) 

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m) 
Lars Bengtson (m) 
Adnan Bozkurt (s) 
Christoffer Kuckowski (m)  
Anna Manhag (m) 
Datevig Mardirossian Lönn (m) 
Åsa Nilsson Söderström (fp) 
Milly Namiro Darlson (s) 
Lars Randerz (s) 
Kajsa Stenfelt (v)                                                         tjänstgörande 
Charlotte Svensson (s)                                                 tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. Vidare 
tjänstemännen vid kontoret Göran Gahm, Louise Bill, Erik Andersson, Ted Ell, Lars 
Jolérus, Eva Leijon, Anette Scheibe, Christina Durling, Ulla Ritzén och Marita 
Söderqvist samt borgarrådssekreterarna från roteln Ylva Lageson och Magnus Thulin. 
 



  

Ordförande Mikael Söderlund hälsade alla välkomna till nämndens sammanträde. 
Magdalena Bosson presenterade Ulla Ritzén, nytillsatt chef för avdelningen 
Administration och Christina Durling tillförordnad chef för avdelningen 
Kommunikation. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt följande: 
 
1. Fråga om betongklumpar vid korsningen Götgatan/Ringvägen från ledamoten 
 Mats Linqvist (mp). 

Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelsen till trafikkontoret för 
beredning. 
 
 
Information om vägar för gående och cyklister vid Sabbatsbergsbygget 
------------------------------------------------------------------------------------- 
Tjänstemannen Göran Gahm informerade om den nuvarande trafiksituationen för 
gående och cyklister vid Sabbatsbergsbygget. Informationen var ett muntligt svar på 
fråga från ledamoten Anders Broberg (kd). 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen och uppdrog åt kontoret 
att se över tillfälliga åtgärder för att öka framkomligheten i området. 
 
 
Information om trafiksituationen på Bogårdsvägen 
------------------------------------------------------------- 
Tjänstemannen Göran Gahm informerade om trafiksituationen på Bogårdsvägen i 
Gubbängen. Informationen var ett muntligt svar på fråga från ledamoten Mats 
Lindqvist (mp). 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 
 
 
 
Fråga om pågående parkeringsupphandling 
--------------------------------------------------- 
Ledamoten Jan Valeskog (s) ställde frågor rörande förfrågningsunderlaget i den på 
gående parkeringsupphandlingen. Tjänstemannen Erik Andersson besvarade frågorna. 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden tackade för svaren och uppdrog åt kontoret att gå 
igenom förfrågningsunderlaget och göra eventuell rättelse. 
 
 



  

 
 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


